
 

Loppa kommune 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Samfunnshuset 
Dato: 06.05.2021 
Tid: 12:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen Leder AP 
Maria Sotkajærvi Medlem AP 
Arve Berntzen Medlem AP 
Bård Jahr Medlem AP 
Gøril Rydheim Henriksen Nestleder U 
Barbro Kiil Medlem U 
Line Enger Posti Medlem SP 
Hanne Nyheim Medlem SP 
Thor-Harald Seljevold Medlem SP 
Ståle Sæther Medlem H 
Ernst Inge Berge Medlem H 
Orinta Kersnauskaite Medlem SV 
Cato Kristiansen Medlem SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Kim Pedersen 
Ingvi Luthersson 

Medlem 
Medlem 

AP 
H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Line Olsen 
Torill Myreng Martinsen 
Ann Heggestad Johansen 

Kim Pedersen 
Ingvi Luthersson 
Bård Jahr (fra kl 15:30) 

AP 
H 
AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken 
Camilla Hansen 
Elin M. Olsen 
Ann-Kathrine Holst-Olsen 
 

Administrasjonssjef 
Økonomisjef 
Oppvekst- og kultursjef 
Sekretær 
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tjenester i Nav. Digisos 
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utvidelse av området og behovet for reguleringsplan 

 

PS 2021/162 Klagesak for underinstansbehandling, sak 
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PS 2021/163 Reglement for kontrollutvalget  

PS 2021/164 Valg av manglende nestleder i kontrollutvalget  
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PS 2021/166 Valg av ny representant for Loppa kirkelige fellesråd.  

PS 2021/168 
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Investering 2021- Innkjøp av hel elektrisk varebil til 
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Kandidat til styret i Alta kraftlag 

 

RS 2021/84 Delegert vedtak om fritak fra politiske verv, Hans Roald 
Johnsen 

 

RS 2021/85 Møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 4. 
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RS 2021/88 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet, kontor 
Hammerfest 

 

RS 2021/89 Orientering/Eventuelt  
 
  



PS 2021/155 Merknad til innkalling 

 
Ingen merknader 
 

PS 2021/156 Merknad til saksliste 

 
Ordfører: Ønsker å ta opp ekstrasak om valg av medlemmer til Alta Kraftlag 
 
Ståle Sæther (H): Svært beklagelig at nok en gang er Alta kraftlag sent ute. Kritikkverdig at de gang på 
gang er for sent ute.  
 
Ordfører: Helt enig. Monika Olsen har takket ja til gjenvalg.  
  
 
Administrasjonssjefen: Ønsker å ta opp ekstrasak: Vedtak om at helse og omsorgssjef stillingen settes 
vakant, reverseres og stillingen lyses ut.  
  
 
Administrasjonssjefen: Ønsker å ta opp ekstrasak: Investering 2021 - Innkjøp av helelektrisk varebil til 
driftsavdelingen. 
  
Ståle Sæther (H): Ekstrasaker er svært beklagelig. Ingenting imot bilkjøpet, for der kan man spare noen 
kroner om man tar saken nå. Kommuneoverlegen har sendt inn et brev til administrasjonssjefen og 
ordfører, innholdet i brevet ligger under administrasjonssjefen. Betenkelig at det er sendt ut til 
kommunestyret. Uheldig ovenfor administrasjonssjefen. Ber om at formannskapet trer sammen før vi 
fortsetter møtet.  
 
Ordfører: Formannskapet kan tre sammen, og kommunestyret tar pause.  
  
Administrasjonssjefen: Ønsker å trekke forslag om å behandle ekstrasak: Vedtak om at helse og 
omsorgssjef stillingen settes vakant, reverseres og stillingen lyses ut. 
 
Ordfører: Ønsker å innkalle til ekstraordinært kommunestyremøte om 14 dager 
angående helsesjefstillingen. 
  
 
Ernst Inge Berge (H): Hurtigbåt, katastrofe. Hva skjer i denne saken, er det noe vi som kommune kan 
gjøre? To dager dette gjelder.  
  
 
Arve Berntzen (AP): Saksnumre er feil. Er et hull her, som er usikkert av hva kommer av. Ber om at 
dette blir endret. Første sak skal være 108 
  
 
Arve Berntzen (AP): Kommunestyret har sendt inn to forespørsler. Flytebrygge i Nuvsvåg. Lage en 
helhetlig plan for alle kommunale flytebrygger. Bedt om å få en plan på dette, men ikke skjedd noe på 
nesten et år. Saken har tatt for lang tid. 
  
 
Arve Berntzen (AP): Har bedt om å få oversikt over kommunale veier og hva som planlegges ang disse.  
  
 
Thor Harald Selevoll (SP): Ønsker å vite litt om ståa rundt stupet i øksfjordboten. Mye stengte veier. 
Trailere står fast. Skredsikring skulle vært påbegynt. Hva er ståa der? 



  

PS 2021/157 Signering av møteprotokoll 06.05.2021 

 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Kommunestyret velger Arve Berntzen (AP) og Cato Kristiansen (SV) til signering av møteprotokoll 
  
Enstemmig vedtatt  
 
 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     
 
 
Maria Sotkajærvi (AP) foreslår Arve Berntzen (AP) til signering av møteprotokoll 
Ståle Sæther (H) foreslår Cato Kristiansen (SV) til signering av møteprotokoll 
 
 
 

PS 2021/158 Investering 2021- vedlikehold kommunale veier 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar å bevilge en ramme på kr 1.400.000, - eks mva. til vedlikehold av 
Tverrfjordveien som innebærer asfaltering av hele strekket (ca. 9000 m2). 
Finanseringa skjer i henhold til vedtatt investeringsbudsjett, med ett oppjustert lånebeløp fra kr1.100.000 
eksl mva til kr 1.400.000, - eksl mva 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Loppa kommunestyre vedtar å bevilge en ramme på kr 1.400.000, - eksl mva. til vedlikehold av 
Tverrfjordveien som innebærer asfaltering av hele strekket (ca. 9000 m2). 
Finanseringa skjer i henhold til vedtatt investeringsbudsjett, med ett oppjustert lånebeløp fra 
kr1.100.000 eksl mva til kr 1.400.000, - eksl mva 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 



PS 2021/159 Investering2021, vinterhage ved Loppa helsesenter 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar å slett i sin helhet investerings prosjektet vinterhage fra investerings 
budsjettet 2021. 
  

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Loppa kommunestyre vedtar å slette i sin helhet investeringsprosjektet vinterhage fra 
investeringsbudsjettet 2021. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 

PS 2021/160 IKT del investering 2021- Digitalisering av kommunale tjenester 
i Nav. Digisos  

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar å bevilge en ramme på kr 200.000, - eks mva.  til prosjektet Digisos. 
Finansieringen skjer i henhold til vedtatt IKT investering som har en total ramme på 350.000, - eks mva.  
  

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Loppa kommunestyre vedtar å bevilge en ramme på kr 200.000, - eks mva. til prosjektet Digisos. 
Finansieringen skjer i henhold til vedtatt IKT investering som har en total ramme på 350.000, - eks mva. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 

PS 2021/161 Nuvsfjordbotn/Sandbakken industriområde i Nuvsvåg – 
utvidelse av området og behovet for reguleringsplan 

Innstilling fra Teknisk Plan og Næring - 22.04.2021     

 
Sandbakken/Nuvsfjordbotn industriområde foreslås utvidet gjennom en utvidelse av gjeldende 
reguleringsplan. Den nye reguleringsplanen vil omfatte eiendommene 19/4, 19/13 og 19/19. 
Formålet med utvidelsen er å tilrettelegge for landbasert oppdrett. 



Det bevilges kroner 1 100 000,- til formålet. Finansiering skjer ved bruk av avsatte midler innen 
investeringsbudsjettet, ansvar 4620 kommunale industriområder 
  
Enstemmig vedtatt 
 

Innstilling fra Loppa formannskap - 22.04.2021     

 
Sandbakken/Nuvsfjordbotn industriområde foreslås utvidet gjennom en utvidelse av gjeldende 
reguleringsplan. Den nye reguleringsplanen vil omfatte eiendommene 19/4, 19/13 og 19/19. 
Formålet med utvidelsen er å tilrettelegge for landbasert oppdrett. 
Det bevilges kroner 1 100 000,- til formålet. Finansiering skjer ved bruk av avsatte midler innen 
investeringsbudsjettet, ansvar 4620 kommunale industriområder 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Sandbakken/Nuvsfjordbotn industriområde foreslås utvidet gjennom en utvidelse av gjeldende 
reguleringsplan. Den nye reguleringsplanen vil omfatte eiendommene 19/4, 19/13 og 19/19. 
Formålet med utvidelsen er å tilrettelegge for landbasert oppdrett. 
Det bevilges kroner 1 100 000,- til formålet. Finansiering skjer ved bruk av avsatte midler innen 
investeringsbudsjettet, ansvar 4620 kommunale industriområder 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     
 
 
Ernst Inge Berge (H): Ber om habilitetsvurdering grunnet sin posisjon som daglig leder i Arctic Spring 
Water.  
Enst Inge Berge vurdert inhabil med 13 stemmer mot 1. 
Ernst Inge Berge trer ut av saken 
 
 
 

PS 2021/162 Klagesak for underinstansbehandling, sak kommunestyrevedtak 
PS2021/98-krisefond Loppa kommune 2021 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Klagen tas ikke til følge og saken oversendes Statsforvalteren  
  

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Klagen tas ikke til følge og saken oversendes Statsforvalteren 
vedtatt med 8 stemmer (H, SP, SV) mot 7 stemmer (AP, U) 



 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     
 
 
Ståle Sæther (H): Fremmer forslag om å utsette saken og ta den opp saken på neste kommunestyremøte. 
Utsettelsesforslag nedstemt med 4 stemmer for (H, SP, SV) og 11 stemmer mot (AP, U, H, SP, SV) 
  
 
Arbeiderpartiet ved Arve Berntzen fremmer følgende forslag til vedtak:  
 
Som vedtatt fondsreglement, med følgende endringer: 
Endring i pkt. 3, kriterier: 

Siste setning i pkt. 3.2, "Tilskudd etter kriterium 3.2 kan dekke maksimalt 50 % av faste uunngåelige 
kostnader", strykes. 

Endring i pkt. 4, tilskuddsramme: 

Kriterium 3.1: Krisefondet toppfinansierer den nasjonale tilskuddsordningen med inntil 100 % av faste 
uunngåelige kostnader for bedriften. Dvs. får en bedrift dekket f.eks. 70 % av sine faste uunngåelige 
kostnader gjennom den nasjonale tilskuddsordningen kan kommunens krisefond dekke de resterende 30 
% av de samme kostnadene. 

Kriterium 3.2: Tilskudd etter kriterium 3.2 kan dekke inntil 100 % av bedriftens faste uunngåelige 
kostnader. 

Kriterium 3.3: Krisefondet gir støtte til å dekke 50 % av kostnader ved opphold og opplevelsesprodukter 
for gjester som benytter seg av kommunens reiselivsbedrifter og deres produkter. 

  
  
Administrasjonssjefens forslag til vedtak stilles opp mot Arbeiderpartiets forslag til vedtak: 
 
Administrasjonssjefens forslag til vedtak vedtatt med 8 stemmer (H, SP, SV) mot 7 stemmer (AP, U) 
 
 
 

PS 2021/163 Reglement for kontrollutvalget 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar kontrollutvalgets forsalg til reglement for kontrollutvalget som 
vedlagt. 
 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Loppa kommunestyre vedtar kontrollutvalgets forsalg til reglement for kontrollutvalget som 
vedlagt. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 



PS 2021/164 Valg av manglende nestleder i kontrollutvalget 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Ingen forslag - Politisk sak 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Brynjar Larsen velges som nestleder i kontrollutvalget 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     

Høyre ved Ståle Sæther fremmer forslag om å velge Brynjar Larsen som nestleder i kontrollutvalget 
 
 
 

PS 2021/165 Politisk representant Absolutt Nord arbeidsgruppe 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Ingen forslag – politisk sak 
 

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Steinar Halvorsen (H) velges som Høyres nye politiske representant i arbeidsgruppen for Absolutt Nord-
prosjektet. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     
 
 
Ståle Sæther (H): Foreslår Steinar Halvorsen (H) som Høyres nye politiske representant i arbeidsgruppen 
for Absolutt Nord-prosjektet. 
 
 



PS 2021/166 Valg av ny representant for Loppa kirkelige fellesråd. 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre velger en ny representant for Loppa kirkelig fellesråd. Den som foreslås må være 
medlem i Den norske kirke og være over 18 år.  

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
 
Saken utsettes  
 
 
 

PS 2021/168 Investering 2021- Innkjøp av helelektrisk varebil til 
driftsavdelingen 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar å bevilge kr. 469 000,- (ingen mva på elbil) til innkjøp av ny helelektrisk 
varebil og kr 25.000, for oppsett av ladestasjon for elbil.  
Total sum for denne investeringen er da på kr 494.000, -   
Finansieringen skjer i henhold til vedtatt investeringsbudsjett for 2021.  
  

Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Loppa kommunestyre vedtar å bevilge 469 000,- (ingen mva på elbil) til innkjøp av en ny helelektrisk 
varebil og kr 25 000 for oppsett av ladestasjon for elbil.  
Total sum for denne investeringen er da på kr 494 000,- 
Finansieringen skjer i henhold til vedtatt investeringsbudsjett for 2021. 
  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2021/169 Kandidat til styret i Alta kraftlag 

 
Vedtak i Kommunestyret - 06.05.2021     
 
Monika Olsen gjenvelges som representant/styremedlem. Eivind Dahl Ringard gjenvelges som vara. 
Enstemmig vedtatt 
 
 

Behandling i Kommunestyret- 06.05.2021     
 
 
Ordfører: Foreslår gjenvalg av Monika Olsen som representant/styremedlem og gjenvalg av Eivind Dahl 
Ringard som vara. 
 
 
 

RS 2021/84 Delegert vedtak om fritak fra politiske verv, Hans Roald Johnsen 

 
 
Tatt til orientering 
 
 

RS 2021/85 Møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 4. 
mars 2021 

 
 
Tatt til orientering 
 
 

RS 2021/86 Svar til protokoll Kontrollutvalget 04.03.21 

 
 
Tatt til orientering 
 
 

RS 2021/87 Til eierne av Ymber 

 
 
Tatt til orientering 
 
 
 
 
 



RS 2021/88 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet, kontor 
Hammerfest 

 
 
Tatt til orientering 
 
 

RS 2021/89 Orientering/Eventuelt 

 
Permisjoner: 
 
Line Enger Posti (SP) og Hanne Nyheim (SP) søker permisjon fra kl. 16.00 
Innvilget 
Line Enger Posti (SP) og Hanne Nyheim (SP) fratrer møtet kl. 16.00 
  
Bård Jahr (AP) søker permisjon fra kl. 15.30. 
Innvilget 
Bård Jahr (AP) fratrer møtet kl. 15.30, under sak 21/162 
Ann Heggeskog Johansen (AP) tiltrer som vara fra sak 21/163 og ut møtet.  
 
  
Svar angående saksnummer (skrevet 10.05.2021 av Anders Tyborgnes): 
 
Vi har hatt vedvarende tekniske problemer med Elements, vårt program for generering og behandling av 
møteinnkallelser og protokoller. Vi har gjentatte ganger fått feil på møtene som har vært opprettet, som 
oftest av uforklarlige årsaker. Etter konsultasjon med leverandør har vi bekreftet at det ikke er snakk om 
brukerfeil, men en feil som ligger i programvaren. Når dette skjer, kommer vi ikke videre til å kunne 
generere en møteinnkallelse. En midlertidig løsning på disse feilene har vært å kansellere møtet i 
modulen, og opprette det på nytt. Dette har som regel fungert, men med den uheldige bivirkningen at alle 
saksnumrene som var satt opp til det møtet som ble kansellert har blitt registrert som brukt. Når man 
oppretter møtet på nytt, får alle sakene nye numre. Det er forklaringen på hvorfor vi på papiret har nådd 
politisk sak 169, selv om antallet saker som faktisk har vært politisk behandlet er vesentlig lavere. 
 
Det finnes per i dag ingen måte å endre saksnummer, eller gjenbruke saksnumre fra de kansellerte 
møtene. Vi har vært i kontakt med leverandør av Elements for å forsøke å finne en løsning på flere 
problemer. Det som er først på prioriteringslisten er å rette opp i de feilene som gjør at møteinnkallelser 
ikke blir generert som de skal. Om dette problemet løses, vil vi ikke ha behov for å kansellere møter i 
møtemodulen og opprette de på nytt - og vi vil ikke få problemer med hopp i saksnumre. Når det 
eventuelt løses, vil vi be om at leverandør også legger til rette for mer manuell kontroll av 
saksnummerering, slik at man kan gå tilbake og rette opp i nummereringen dersom vi får nye tekniske 
problemer. Per i dag er det ingen slik løsning. Derfor vil vi dessverre enn så lenge måtte fortsette 
med feilaktig saksnummerering.  
  
 
 
Hurtigbåttilgang  
 
Ernst Inge Berge (H): Mandag og onsdag har folket mistet hurtigbåttilgang. Hva kan vi gjøre, er det noe 
kommunen kan gjøre eller, må vi bare vente på bedre tider? 
 
Ordfører: Må nok vente på bedre tider. Håper å få til noe snarest. Har vært i kontakt med fylket og sett på 
hva slags muligheter vi har nå. Kjøpe ruter eller omlegging av ferge. Jobber videre med saken, for å få til 
en best mulig rute. Vi må vite hva det koster før vi kan avgjøre om vi kan kjøpe ruter.  



  
 
Status Flytebrygge Nuvsvåg 
 
Arve Berntzen (AP): Når kommer saken om nytt landfeste og plan for avhending av kommunale 
flytebrygger?  
 
Administrasjonssjefen: Planen er at dette skal tas opp på sommermøtet.  
  
 
Stupet og skredsikring 
 
Thor Harald Seljevoll (SP): Hvor står vi i forhold til arbeidet med stupet?  
 
Ordfører: Skredsikring, bevilget penger. 193 millioner. 
 
Administrasjonssjefen: Venter på tilbakemelding fra vegvesenet. Tenker å bruke rapporten, slik at vi 
slipper å bruke penger på en utredning som allerede er gjort.  
  
 
Møtekultur 
 
Orinta Kersnauskaite (SV): Er ganske ny i kommunestyret. Ble nesten skremt etter hvert møte, av 
kulturen og hvordan møtene foregår. Blir fremstilt som parti som motarbeider næringsfondet. Saken ble 
sendt rett til kontrollutvalget uten forsøk på å diskutere. Om det er bedrifter som ikke dekkes godt nok, 
skal vi se på løsning for å gjøre noe med dette.  
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